

Brugerbestyrelsesmøde, Emdrupparkens Idrætsanlæg, tirsdag d. 6/6 2023 kl. 16:30-17:30

Kultur- og Fritid Bispebjerg: Morten Slaatorn, Nicole Månsson

Til stede, bestyrelse: René Thor Olsen. Vibeke Schmidt. Thomas Sørensen. Steen Pedersen. Erik Bahn. Jens Risum.

1. Godkendelse af referat fra sidst.
OK
2. Opfølgning på punkter fra sidste møde.
René: Tømning af skrald omkring terrassen – Morten: er videregivet til driften efter sidste møde. Vil følge op på den
Morten: nye skraldespande bestilt, tidshorisont kendes ikke
Thomas: Der mangler brugsvejledning til måltavlen. Sprog står forkert efter sidste reparation, og det er uklart hvordan det indstilles.
3. Nyt fra KFF
 - I. Anlæg af kunstgræsbaner: uge 24-34; forventet ibrugtagning uge 34
Bekræftet af fodbold at der ikke er fodboldskole og sommercamps på bane 2. Der vil være kampe på bane 1.
Uge 24-34: bane 1 kan bruges, bane 2 kan ikke bruges
Anlæg af beach baner først, derefter kunstgræsbane.
 - II. Intet nyt i Kultur og Idræts organisering under KFF. Kommende organisering i driftsledelsen; fra 6 distrikter til 4. Fortsat opdelt i grøn drift og Vicevært.
 - III. Ny rengøringspartner pr. 1/6. De 5 Stjerner.
4. Frekvens for græsklipning, tømning af skraldespande og generel oprydning på anlægget.
Thomas: nyt møde for gennemgang med driften omkring generel oprydning og vedligehold.
Morten opsætter; Thomas, Thomas og René.
Vibeke: vedligehold af store krukke, status/mulighed? Morten: Tilbage melding fra driften er at hvis de skal stå med planter, skal forening selv plante og holde. Der er mulighed at få dem fjernet
Thomas: Vedligehold af indkørsel: huller i sti. Lygtepæl skæv. Morten: afventer afslutning af anlægsprojekter ifht. sti. Lygtepæl indmeldes ved Faciliteter.
Vibeke: Halvtag utæt. Morten: indmeldes ved Faciliteter
5. Orientering om brugsretten, status og KFUM's leje af lokaler/aftale om ejendom Nøkkerosevej 23, 2400, Kbh. NV.
Intet nyt. CF afventer svar fra kommunen.
6. Brugerbestyrelsens økonomi/brugerbestyrelsesmidler.
Budget fortsat ikke tilgængeligt efter strukturændring. Forventes at være overført fra sidste år.
Årligt 40.000+kr.
7. Tryghed på anlægget.
Thomas: ild-påsættelse på græsplæne, ved muren. Er meldt ind til SSP og taget hånd om fra skolen.
Steen: Ønske om tydeliggørelse af kontaktnumre for tryghed. Evt. på anlægsskilt
Vibeke.: patruljerer SSP i området? Oplevelsen er at de ikke gør. Morten.: vurderes ud fra sager der meldes ind, igennem ledernetværk og medarbejdernetværk. Foreninger skal rapportere ind når der er sager
Morten: ny og mere fleksibel ordning for halværter. Kan måske give åbning for at halinspektørerne kan bruges på tværs af anlæg (i Bispebjerg: Lundehushallen, Emdrup Idrætspark, Ryparkens Idrætsanlæg). Format skal fortsat afklares.

Thomas: mange ødelagte skabe og låse der brækkes op. Ofte unge der opholder sig i omklædningsrummet.

8. Koordinering af kommende anlægsarbejder i Emdrupparken.

Projektleder: Tobias Voss Illum

Morten involveret som nødvendigt.

Thomas: hvordan håndteres sikkerhed og afspærring? Morten: entreprenør har ansvar.

Forening kan hjælpe med at påpege hvis man mener at sikkerhedsrisici er overset.

René: Padelbaner koordineres i overensstemmelse med anlæg af fodboldbaner. Entreprenør ikke fundet. Tennis koordinerer selv projektet.

9. Mulighed for aflåsning af hallen af fx træner.

Ønske fra trænerne om at kunne aflåse hallen. Morten undersøger.

10. Evt.

Vibeke: ladestandere på parkeringsplads, er der overvejelser? Morten: beslutning ligger ved TMF. Har ikke hørt noget om planer. Undersøger proces/muligheder

11. Næste møde.

12/9 kl. 16:30